

# 5<sup>th</sup>



## LOGISTICS AWARDS Hong Kong 2009 香港物流大獎

### Saluting Logistics Excellence ! 表揚物流業卓越成就 !

Now Open for Nominations 現已接受提名

Lead Organiser 首席主辦機構 :



Organisers 主辦機構 :



香港運輸物流學會  
The Chartered Institute of  
Logistics & Transport  
Hong Kong



## An Opportunity to be Recognised!

Contributing more than 5% to Hong Kong's GDP, logistics has been one of the key pillar industries in Hong Kong. Building on Hong Kong's world-class infrastructure and dynamic business environment, the professional knowledge and dedication to excellence of Hong Kong's logistics service providers are indispensable in making Hong Kong the leading logistics hub in Asia.

Celebrating its fifth anniversary, Logistics Awards Hong Kong continues to salute excellence and recognise outstanding companies and professionals for their significant contributions to the logistics industry.

### It's Rewarding!

Awardees can:

- Enhance their public image
- Strengthen their reputation within the logistics community
- Enjoy FREE exposure in the logistics promotional campaigns launched by the Hong Kong Trade Development Council worldwide\*

\* Only company category awardees will be entitled to free exposure in the logistics promotional activities. Details will be announced at a later stage.



Winner of 2008 Service & Technology Innovation Award



Winner of 2008 People Development Award

Innovator in Electronics



Winner of 2008 Hong Kong Logistics Award for Small-sized Enterprise

村田有限公司



Winner of 2008 Hong Kong Logistics Award for Medium-sized Enterprise



Winner of 2008 Hong Kong Logistics Award for Enterprise



**Ms Yuen May Yee, Elsa Korchina Logistics (Hong Kong) Limited**  
Winner of 2008 Young Logistician of the Year Award



**Mr Leung Lai Fung, Joseph SIMX Project X & Trade Cooperation Associated Limited**  
Winner of 2008 Outstanding Achievement Award

## Now Open for Nominations

### Don't Miss the Chance!

Submission Deadline: 29 May 2009

### Award Categories

Company	Individual
<ul style="list-style-type: none"> <li>• Service &amp; Technology Innovation Award</li> <li>• People Development Award</li> <li>• Greater China Partnership Award<sup>(1)</sup></li> <li>• Hong Kong Logistics Award for Small-sized Enterprise<sup>(2)+(5)</sup></li> <li>• Hong Kong Logistics Award for Medium-sized Enterprise<sup>(3)+(5)</sup></li> <li>• Hong Kong Logistics Award for Enterprise<sup>(4)+(5)</sup></li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Young Logistician of the Year Award<sup>(6)</sup></li> <li>• Outstanding Achievement Award<sup>(7)</sup></li> </ul>

Remarks:

(1) The nominated partnership project can be a vendor to vendor or vendor to user relationship. The partnership must be presented with a legal binding contract of minimum 1 year between two companies in Greater China Region, and one of them must be registered in Hong Kong.

(2) An enterprise with a maximum of 50 local (Hong Kong) full-time staff.

(3) An enterprise with 51 – 250 local (Hong Kong) full-time staff.

(4) An enterprise with a minimum of 251 local (Hong Kong) full-time staff.

(5) For in-house logistics operators participating in the enterprise categories, the local full-time staff of the whole company will be counted.

(6) Nominee must not be older than 40 year of age on 29 May 2009 and must possess a minimum of 5 years of relevant logistics-related work experience.

(7) Nominee must possess a minimum of 10 years of relevant logistics-related work experience.

(8) Assessment is based on the nominees' performance throughout the calendar year of 2008 and 2009.

(9) The organising committee reserves the right to determine the nominee's eligibility of all entries.



## Earn Prestigious Recognition from the Logistics Community and the Public!

### Application Procedure

By nomination

### Eligibility

Company category - Logistics services providers or in-house logistics operators in Hong Kong

Individual category - Logistics professionals based in Hong Kong

### Assessment Criteria

#### Service & Technology Innovation Award

- Unique/ creative application of innovation and technology
- Enhancement in internal and market performance
- Contribution to industry and society

#### People Development Award

- Provision of training and development
- Clear career development programme
- Staff's attainment
- Participation in external industrial activities (professional development-related)
- Achievement on innovations (process and solution)

#### Greater China Partnership Award

- Creative and innovative nature of service
- Create value to customers
- Excellence in market performance
- Excellence in partnering
- Contribution to industry and society

#### All Logistics Awards (small/ medium/ enterprise)

- Leadership with well-defined business strategy and clear organisational management processes
- Proven results in quality & cost management and customer service
- Business results and outstanding operational KPI
- Service profile
- Contribution to industry and society

#### Young Logistician of the Year Award

- Provide substantial support to the serving company
- Demonstrate potential leadership skills
- Innovative/ creative thinking
- Self development
- Commitment to industry and community services

#### Outstanding Achievement Award

- Excellence and success in logistics industry
- Strong leadership skills
- Management skills
- Contribution to industry and society

### Assessment Process

Applications will be short-listed during the first-round assessment which involves company visits and interviews. Finalists will then be selected and be invited for a presentation session for final judging.

### Judging Panel

The judging panel comprises two panels and each panel consists of five representatives from the Hong Kong Logistics Development Council, academic institutions, the Chartered Institute of Logistics & Transport in Hong Kong, the Hongkong Association of Freight Forwarding and Logistics and the Hong Kong Logistics Association.

### Submission Deadline

29 May 2009

*(Nominators are highly recommended to submit the Nomination Form to the Secretariat as soon as possible in order to allow sufficient time for nominees to prepare additional information for the Assessment Committee.)*

### Timetable

Nomination form submission deadline	: 29 May 2009
Supplementary information submission deadline	: 26 June 2009
Assessment of entries	: July 2009
Final judging	: September 2009
Awards Presentation Ceremony	: 16 November 2009

### Enquiries

Mr Charles Lam / Ms Nicole Yeung

Tel: (852) 2584 4532 / (852) 2584 4481 Fax: (852) 3521 3151 / (852) 2270 5775 Email: charles.kc.lam@hktcdc.org / nicole.cn.yeung@hktcdc.org

## 一個讓您被肯定的時刻！

物流業為香港主要產業之一，佔本地生產總值逾5%。香港物流樞紐地位的確立，除有賴內地經濟急速發展、國際級的基建設施、優越的地理位置及有利的營商條件外，更重要是擁有一眾富經驗而專業的物流服務供應商，能因應客戶的需要而提供不同的解決方案，同時亦不斷尋求新技術和在人才培訓上作出貢獻。

香港物流大獎踏入第五個年頭，秉承一貫宗旨，繼續表揚物流從業的卓越成就，鼓勵業界進一步提高其專業水準，及增強物流業在社會上的聲望名譽以及其專業地位。

### 參賽裨益

- 提升形象
- 得到物流業界的認同
- 在香港貿易發展局舉辦的物流業推廣活動上，享有免費宣傳機會，並有機會參與其他公開活動\*

\* 免費宣傳機會只提供予得獎企業單位，詳情將於得獎後公佈。



2008服務及科技創意大獎得主



2008物流人才培訓大獎得主



2008香港物流(小型企業)大獎得主



2008香港物流(中型企業)大獎得主



2008香港物流企業大獎得主



袁美儀小姐  
韓中物流(香港)有限公司  
2008傑出物流青年大獎得主



梁礪鋒先生  
聯合儲集貨運有限公司  
2008傑出物流成就大獎得主

## 現已接受提名

### 請即行動

截止報名日期：2009年5月29日

### 獎項類別

#### 企業 -

- 服務及科技創意大獎
- 物流人才培訓大獎
- 大中華物流合作大獎<sup>(1)</sup>
- 香港物流(小型企業)大獎<sup>(2)+(5)</sup>
- 香港物流(中型企業)大獎<sup>(3)+(5)</sup>
- 香港物流企業大獎<sup>(4)+(5)</sup>

#### 個人 -

- 傑出物流青年大獎<sup>(6)</sup>
- 傑出物流成就大獎<sup>(7)</sup>

#### 備註：

- (1) 參與該獎項的項目必須由2間或以上的公司/機構合作，而其中須至少有一間在香港擁有商業登記。  
該合作可以是供應商間合作或供應商與用家合作，合作模式需有一年以上合法合同作為基礎。該項目必須被應用在大中華地區。
- (2) 在本港僱用不多於50人(全職)的企業。
- (3) 在本港僱用51-250人(全職)的企業。
- (4) 在本港僱用251人及以上(全職)的企業。
- (5) 如企業物流部參與香港物流企業大獎，人數將以企業整體全職員工為準。
- (6) 參賽者須在2009年5月29日前為40歲或以下及具物流相關工作經驗5年或以上。
- (7) 參賽者須具物流相關工作經驗10年或以上。
- (8) 評審團會根據參賽者2008至2009年間工作及相關之表現而頒授獎項。
- (9) 主辦機構對參賽資格及相關定義擁有最終決定權。



## 香港物流大獎 公眾同業共賞

### 參賽規則

所有參賽者均需透過提名參賽

### 參賽資格

- 企業類別 一 在香港註冊的物流服務供應商，或企業內部物流單位  
個人類別 一 在香港從事物流業的專業人員

### 評審準則

#### 服務及科技創意大獎

- 對新穎服務及科技的應用具創意表現
- 內部及商業成效的提升
- 對物流業和社會的貢獻

#### 物流人才培訓大獎

- 員工發展與培訓之安排
- 清晰的事業發展計劃
- 員工發展成就
- 員工參與工作以外的物流業界活動
- 員工在程式上及解決問題上之創意表現

#### 大中華物流合作大獎

- 合作項目具原創性
- 為客戶創造的價值
- 顯著的商業成效
- 良好的項目管理及合作效益
- 對物流業和社會的貢獻

#### 香港物流企業大獎 (小型 / 中型 / 企業)

- 公司或單位之領導才能、完善的商業策略及清晰的管理程式
- 完善的成本及質量管理和優良的服務質素
- 商業收益及良好的關鍵績效指標(KPI)
- 服務概況
- 對物流業和社會的貢獻

#### 傑出物流青年大獎

- 對公司之重大貢獻
- 富領導潛能
- 富創新思維
- 自我發展之熱誠
- 對物流業和社會服務的承擔

#### 傑出物流成就大獎

- 在物流業上具超卓成就之表現
- 富領導才能
- 富管理才能
- 對物流業和社會的貢獻

### 評審過程

合資格及提供足夠資料的參賽者將被挑選進入初審階段，評審委員會將安排實地探訪或與參賽者見面，以挑選優秀的參賽者進入最後評審階段，並與評審團見面。

### 評審團

評審團由五位成員組成，包括：香港物流發展局、學術界、香港運輸物流學會、香港貨運物流業協會及香港物流協會

### 截止報名日期

2009年5月29日

(提名人請盡快填妥並交回提名表格，以便參賽者有充足時間預備有關資料以供評審參考)

### 時間表

- 截止提名日期 : 2009年5月29日  
補充資料截止遞交日期 : 2009年6月26日  
初審階段 : 2009年7月  
最後評審 : 2009年9月  
頒獎典禮 : 2009年11月16日

### 查詢

林嘉晉先生 / 楊卓雅小姐

電話：(852) 2584 4532 / (852) 2584 4481

傳真：(852) 3521 3151 / (852) 2270 5775

電郵：charles.kc.lam@hktdc.org / nicole.cn.yeung@hktdc.org



Lead Organiser 首席主辦機構：



Organisers 主辦機構：



香港運輸物流學會  
The Chartered Institute of  
Logistics & Transport  
Hong Kong



Supporting Organisations 支持機構：



Diamond Sponsor 鑽石級贊助商：



Honourable Auditor 榮譽核數師：





NOMINATION FORM

CONFIDENTIAL

**Submission Deadline: 29 May 2009**

(The Nominator is highly recommended to return this Nomination Form to the Secretariat as soon as possible in order to allow sufficient time for the Nominee to prepare additional information for the submission.)

**I/We would like to nominate:**

Company: .....

Name (Dr/Mr/Ms): .....

**for the following Award (please choose one):**

Company Category:	Supplementary information needed:
<input type="checkbox"/> Service & Technology Innovation Award <input type="checkbox"/> Greater China Partnership Award <input type="checkbox"/> Hong Kong Logistics Award for Small-sized Enterprise <input type="checkbox"/> Hong Kong Logistics Award for Medium-sized Enterprise <input type="checkbox"/> Hong Kong Logistics Award for Enterprise	<i>Please download the supplementary information sheets from <a href="http://www.hktdc.com/lahk/">www.hktdc.com/lahk/</a> or call LAHK secretariat to obtain the form via email or fax.</i>
<input type="checkbox"/> People Development Award	
Individual Category:	Supplementary information needed:
<input type="checkbox"/> Young Logistician of the Year Award <input type="checkbox"/> Outstanding Achievement Award	<i>Nominees please provide a write-up of not more than 3,000 words on achievements made by reference to assessment criterions.</i>  <i>Nominees please provide a detailed résumé for assessment.</i>

**Supplementary information submission deadline: 26 June 2009**

For companies / organisation participating in the award, please prepare supplementary information for judges assessment as above and send to Logistics Awards Hong Kong 2009 organising committee secretariat by 26 June 2009.

**Nominator** .....

Name (Dr/Mr/Ms): ..... Job Title: .....

Company: .....

Tel: ..... Fax: .....

Email: .....

I/We hereby submit this Nomination Form to the LAHK2009 Organising Committee (the "Committee") for assessment and evaluation subject to the terms and conditions set out on this Nomination Form (the "Terms and Conditions"). I/We declare that I/we have read and fully understand the Terms and Conditions, and agree to be bound by them. I/We represent, warrant and undertake that all information supplied in this Nomination Form and any other information, documents and materials are true and accurate to the best of my/our knowledge. I/We agree and authorise that any of my/our personal data (if any) provided in this Nomination Form can be used by the Committee for the purposes in relation to the conduct of the Logistics Awards, and may be disclosed to the assessment committee and panel of judges and the public in connection with or incidental to the foregoing purposes.

Nominator's Signature & Company Stamp: ..... Date: .....

(Company stamp is required only if the Nominator is a corporation)



Name (Dr/Mr/Ms): ..... Job Title: .....

Company: .....

Tel: ..... Fax: .....

Email: .....

I/We hereby agree and authorise the submission of this Nomination Form by the Nominator to the Committee for assessment and evaluation subject to the Terms and Conditions. I/We declare that I/we have read and fully understand the Terms and Conditions, and agree to be bound by them. I/We represent, warrant and undertake that all information supplied in this Nomination Form and any other information, documents and materials are true and accurate to the best of my/our knowledge. I/We agree and authorise that any of my/our personal data (if any) provided in this Nomination Form can be used by the Committee for the purposes in relation to the conduct of the Logistics Awards, and may be disclosed to the assessment committee and panel of judges and the public in connection with or incidental to the foregoing purposes.

Nominee's Signature & Company Stamp: ..... Date: .....
(Company stamp is required only if the Nominee is a corporation)

Return to: The Secretariat
LAHK2009 Organising Committee
c/o Hong Kong Trade Development Council
Service Promotion Department
38/F, Office Tower, Convention Plaza
1 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong

Attn: Mr Charles Lam / Ms Nicole Yeung
Tel: (852) 2584 4532 / (852) 2584 4481
Fax: (852) 3521 3151 / (852) 2270 5775

Email: charles.kc.lam@hktcd.org / nicole.cn.yeung@hktcd.org

TERMS AND CONDITIONS

Eligibility

- 1. The Logistics Awards are organised by the Committee in Hong Kong.
2. All entries are strictly by nominations using the Nomination Forms only.
3. Any Nominator who is a natural person must be more than 18 years of age as at the date of the Nomination Form to which he relates.
4. Any Nominee must be carrying on logistics business in Hong Kong or employed in such business or managing and operating an in-house logistics operation, as the case may be, as at the date of the relevant Nomination Form. Such Nominee must produce the original of the current valid Hong Kong Business Registration Certificate(s), if applicable, for the inspection of the Committee when so requested.
5. For the Awards in the Individual Category, any such Award will be considered according to the performance of the relevant Nominee during the whole of the 2008 and 2009 calendar years.
6. For the Outstanding Achievement Award, any Nominee for such Award must possess a minimum of 10 years of relevant logistics-related work experience.
7. For the Young Logistician of the Year Award, any Nominee for such Award must not be older than 40 years of age as at the Last Submission Date, and must possess a minimum of 5 years of relevant logistics-related work experience.
8. The Committee shall be entitled to reject any nomination(s) for any Award(s) which the Committee considers, in its sole opinion, is/are in breach of any applicable eligibility criteria of such Award(s) under these Terms and Conditions.

Nomination Procedures

- 9. Any duly completed Nomination Form and all documents and materials required in support thereof (if any) shall be submitted to the Committee at the address set out on the Nomination Form by Last Submission Date (according to the time of delivery or the post mark).
10. Any Nominator may, in respect any Award, nominate one or more Nominee(s).
11. Any Nomination Form shall relate to one Nominee only.

Retention of Materials

- 12. The Committee shall be entitled to retain all information, documents and materials submitted by any Nominator and/or Nominee to the Committee in the Nomination Form and from time to time in relation to the Logistics Awards. None of the submitted information, documents and/or materials is returnable under any circumstances unless with the prior consent of the Committee.
13. Any and all property and copyright in and to the information, documents and materials referred to in paragraph 12 shall pass to the Committee on submission of the same to the Committee. For the avoidance of doubt, subject to paragraphs 14, 15 and 17, the Committee shall be entitled to copy, display, publish and distribute the information, documents and materials referred to in paragraph 12, in whole or in part, as the Committee may, in its sole opinion, consider necessary, expedient and desirable.

Personal Data

- 14. All personal data of any Nominator and/or Nominee provided to the Committee in any Nomination Form will be retained and used by the Committee for the activities relating to the Committee including, without limitation, promotion, marketing and obtaining sponsorship and conduct of and for the Logistics Awards.
15. The personal data referred to in paragraph 14 may be disclosed in full or in part by the Committee to members of the assessment

committee and panel of judges for the Logistics Awards and the public for the purposes mentioned therein.

- 16. Any Nominator or Nominee, as the case may be, shall be entitled to obtain a copy of his personal data held by the Committee and (if applicable) request that necessary correction(s) be made if such data is no longer accurate.
17. Subject to paragraph 15 above, all personal data provided by any Nominator and/or Nominator to the Committee will be treated in strict confidence and will not be released without the prior consent of the relevant Nominator or, as the case may be, the Nominee (which consent shall not be unreasonably withheld or delayed).

Assessments and Decisions

- 18. The Committee may, in the course of assessment and at the request of the members of the assessment committee or panel of judges, require any Nominee to provide additional or further information in support of the nomination to which it relates. Such Nominee will be notified in writing in advance if additional or further information is required in the foregoing circumstances.
19. Notwithstanding any provisions in these Terms and Conditions to the contrary, the Committee may, at its sole and unfettered discretion:
- reject any Nomination Form and the nomination therein (whether or not there is any breach of the terms of the relevant Nomination Form or of these Terms and Conditions on the part of the relevant Nominator and Nominee, or any of them);
- suspend, withhold, postpone, cancel or terminate any assessment and evaluation of any Nominee for any Award;
- accelerate, suspend, withhold, postpone, cancel or terminate the organization, implementation and/or presentation of the Logistics Awards, in whole or in part, and perform and undertake any matters incidental and ancillary thereto, in each case without assigning any reasons therefore. Without limitation to the generality of the foregoing, the Committee may not present any Award if there are insufficient entries of a suitable standard or quality for such Award.
20. Any decision and finding of the Committee in relation to or in connection with the Logistics Awards shall be final, conclusive and binding on any and all Nominators and Nominees, save for manifest errors.

Promotional Activities

- 21. Any Award winner shall be entitled to receive invitation to participate in any promotional and marketing activities organised or arranged by the Committee, solely or in conjunction with other person(s), from time to time for the purposes of the Logistics Awards subject to the terms and conditions of such activities.

Exclusion of Liability, etc.

- 22. Any Nominator and/or Nominee agree and acknowledge that they do not rely on and have not been induced to complete and submit any Nomination Form, nor enter into and participate in the Logistics Awards, on the basis of any warranties, representations, covenants, undertakings, indemnities or other statements whatsoever given by the Committee or its members, officers, employees, agents and authorised persons (or any of them), which are not expressly set out in the Nomination Form relating to such Nominator and/or Nominee or these Terms and Conditions.
23. The Committee expressly disclaims, and shall not be responsible or liable for, any losses, damages, costs and expenses, actual or contingent, incurred or suffered by any Nominator and/or Nominee arising out of or in relation to or in connection with the nomination for, or entering

into or participation in the Logistics Awards by or relating to such Nominator and/or Nominee including, without limitation, any general and special damages, exemplary damages, indirect or consequential losses, loss of business, profit or opportunity, and loss of reputation.

- 24. The Committee shall be entitled to amend or modify the terms of any Nomination Form and these Terms and Conditions from time to time without prior consent of the Nominator or the Nominee to which such Nomination Form relates.

Indemnity

- 25. The Nominator and Nominee (each an "Indemnifier" and collectively, the "Indemnifiers") under any Nomination Form completed and submitted to the Committee shall, jointly and severally, indemnify and hold the Committee and its members, officers, employees, agents and authorized persons (each an "Indemnified Person" and collectively, the "Indemnified Persons") harmless from and against any suits, actions, writs, claims and proceedings from any person(s) and from any losses, damages, costs and expenses, actual or contingent, direct or indirect, suffered or incurred by any Indemnified Person arising out of or in relation to or in connection with any breach of the terms of such Nomination Form and/or these Terms and Conditions by or on the part of any one or more Indemnifiers, save as to the wilful default or gross negligence of the relevant Indemnified Person.

Language

- 26. The Nomination Form and these Terms and Conditions are written in both English and Chinese. Any Nominator and/or Nominee understand that the Chinese translation is for reference only. In the event of conflict or inconsistency between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

Governing Law

- 27. Any Nomination Form and these Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with Hong Kong law.

Interpretation and Construction

- 28. Unless the context otherwise requires, the words and expressions have the respective meanings given to them below:
Award(s) means any award(s) in and under the Logistics Awards Committee means the LAHK2009 Organising Committee;
Last Submission Date means 29 May, 2009;
Logistics Awards means the Logistics Awards Hong Kong 2009;
Hong Kong means the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China;
Nomination Form means the form entitled "Logistics Awards Hong Kong 2009 - Nomination Form", being the nomination form for the Logistics Awards;
Nominator means, in respect of any Nomination Form, the person named as the nominator in such form; and
Nominee means, in respect of any Nomination Form, the person named as the nominee in such form.
29. References to singular shall include the plural and vice versa, and references to one gender shall include all other genders.
30. References to "person" shall include natural person, partnership, company, corporation, joint venture, association, body corporate or unincorporate, whether or not having a separate legal personality.
31. Headings shall be ignored in construing these Terms and Conditions.
32. These Terms and Conditions are and constitute an integral part of the Nomination Form to which they are attached.





## 提名表格

機 密

### 截止報名日期：2009年5月29日

(提名人請盡快填妥並交回本提名表格，以便參賽者有充足時間預備有關資料以供評審參考)

### 本人/吾等欲提名：

公司名稱： .....

姓名（博士/先生/女士）： .....

### 角逐以下獎項（請選一項）：

企業類別：	所需補充資料：
<input type="checkbox"/> 服務及科技創意大獎 <input type="checkbox"/> 大中華物流合作大獎 <input type="checkbox"/> 香港物流（小型企業）大獎 <input type="checkbox"/> 香港物流（中型企業）大獎 <input type="checkbox"/> 香港物流企業大獎	補充資料表格請於 <a href="http://www.hktdc.com/lahk/">www.hktdc.com/lahk/</a> 下載，或致電香港物流大獎籌委會秘書處以電郵或傳真方式索取。
<input type="checkbox"/> 物流人才培訓大獎	請參賽者根據各項評審準則提供一篇不多於五千字的文章
個人類別：	所需補充資料：
<input type="checkbox"/> 傑出物流青年大獎	請參賽者根據各項評審準則提供一篇不多於三千字的文章
<input type="checkbox"/> 傑出物流成就大獎	請參賽者提供一份詳細履歷

補充資料截止遞交日期：2009年6月26日

參加物流大獎的企業/機構，請填妥以上相關的補充資料，並於2009年6月26日前交回香港物流大獎2009 籌委會秘書處，以供評審委員會參考。

### 提名人

姓名（博士/先生/女士）： ..... 職位： .....

公司名稱： .....

電話： ..... 傳真： .....

電郵： .....

本人/吾等謹此按照此提名表格所列的條款("條款")向香港物流大獎2009籌委會("籌委會")提交此提名表格供評核及評估。本人/吾等聲明本人/吾等已閱畢及完全明白條款，並同意受之約束。本人/吾等聲明、保證及承諾本提名表格所提供的所有資料及其他資料、文件及材料為盡本人/吾等所知及所信真實及準確。本人/吾等同意及授權籌委會可將本人/吾等在此提名表格中提供的任何個人資料(如有)用作舉辦物流大獎之用及向評審委員會成員及公眾透露。

提名人簽名及公司蓋章： ..... 日期： .....

(如提名人為公司須蓋上公司蓋章)

## 參賽者

姓名(博士/先生/女士): \_\_\_\_\_ 職位: \_\_\_\_\_

公司名稱: \_\_\_\_\_

電話: \_\_\_\_\_ 傳真: \_\_\_\_\_

電郵: \_\_\_\_\_

本人/吾等謹此同意及授權提名人按照條款向籌委會提交此提名表格供評核及評估。本人/吾等聲明本人/吾等已閱畢及完全明白條款,並同意受之約束。本人/吾等聲明、保證及承諾本提名表格所提供的資料及其他資料、文件及材料為盡本人/吾等所知及所信真實及準確。本人/吾等同意及授權籌委會可將本人/吾等在此提名表格中提供的任何個人資料(如有)用作舉辦物流大獎之用及向評審委員會成員及公眾透露。

參賽者簽名及公司蓋章: \_\_\_\_\_ 日期: \_\_\_\_\_  
(如提名人為公司須蓋上公司蓋章)

交回: 香港灣仔港灣道一號 收件人: 林嘉晉先生 / 楊卓雅小姐  
會展廣場辦公大樓三十八樓 電話: (852) 2584 4532 / (852) 2584 4481  
香港貿易發展局服務業拓展部 傳真: (852) 3521 3151 / (852) 2270 5775  
香港物流大獎2009籌委會秘書處 電郵: charles.kc.lam@hktdc.org / nicole.cn.yeung@hktdc.org

### 參賽條款及條件

#### 參賽資格

1. 物流大獎是由籌委會在香港籌辦。
2. 所有參賽者必須以提名表格提名參賽。
3. 所有為自然人的提名人須於與之有關的提名表格日期當日年滿18歲。
4. 所有參賽者均必須在提交相關提名表格當日正在港從事物流業或受僱於該行業或管理及營運一項企業內部物流作業(視乎情況而定)。籌委會要求時,參賽者必須出示現行有效的商業登記證(如適用)的正本,供其查核。
5. 所有被提名角逐個人獎項者,評委會根據相關參賽者在2008及2009年內全年之工作表現考慮頒授獎項。
6. 所有被提名角逐傑出物流成就大獎者必須具十年或以上的物流相關工作經驗。
7. 所有被提名角逐傑出物流青年大獎者的年齡必須在截止日期當日不逾40歲及具五年或以上的物流相關工作經驗。
8. 如籌委會按其單獨意見認為任何獎項的任何提名在本條款及條件下有違該獎項的任何參賽資格,則有權拒絕該項提名。

#### 提名程序

9. 任何填妥的提名表格及支持該提名表格而需要的全部文件及材料(如果有)須於截止日期前(以送遞時間或郵戳為準)交至提名表格上所示的地址予籌委會。
10. 任何提名人可就任何獎項提名一位或多位參賽者。
11. 每份提名表格只可提名一位參賽者。

#### 保留資料

12. 籌委會有權保留提名人及/或參賽者在提名表格及不時就物流大獎提交的所有資料、文件及材料。除非籌委會事先同意,否則在任何情況下均不會退還已提交的所有資料、文件及材料。
13. 第12段所提述的資料、文件及材料的任何及所有產權及版權均須在提交時一併移交予籌委會。為免生疑問,籌委會在第14、15及17段所限下應有權在其認為有必要、適當及適宜下,複印、展示、公開及分發第12段所提述的全部或部份資料、文件及材料。

#### 個人資料

14. 任何提名人及/或參賽者在任何提名表格中向籌委會提供的所有個人資料將由籌委會保留並在進行與籌委會有關的活動時使用,包括但不限於宣傳、營銷及獲取贊助及舉辦物流大獎。
15. 籌委會可為第14段所提述的用途向物流大獎評審委員會成員及評審團及公眾透露全部或部份前述的個人資料。

16. 提名人或參賽者(視乎情況而定)有權獲取其由籌委會持有的個人資料的文本,並要求更正當中不再準確的資料(如適用)。
17. 除第15段規定外,提名人及/或參賽者向籌委會提供的所有個人資料將保持絕對機密,未經相關提名人或參賽者(視乎情況而定)的事先同意下將不予透露,惟有關同意不應被不合理地拒絕或拖延。

#### 評審及決定

18. 在評審期間籌委會可應評審委員會成員或評審團的請求,要求參賽者提供額外或其他資料以支持該項與之有關的提名。如在前述情況下須提供額外或其他資料,該位參賽者會獲事先書面通知。
19. 不論本條款及條件中的任何相反條文,籌委會可按其獨有及不受約束的酌情權,無須給予任何理由:
  - 拒絕任何提名表格及當中的提名(不論相關提名人及參賽者,或當中任何一位,有否違反相關提名表格或本條款及條件當中的條款);
  - 暫停、暫時中止、延遲、取消或終止對任何參賽者在任何獎項中的任何評審及評估;
  - 提前、暫停、暫時中止、延遲、取消或終止籌措、實行及/或頒發全部或部份物流大獎,及履行及進行與之相關及附帶的事宜。在不限制前文一般性的原則下,如任何獎項未有足夠符合合適標準或質素的參賽者參加,籌委會可不頒發任何獎項。
20. 籌委會有權對物流大獎的任何決定及裁斷對提名人及參賽者均為終局、不可推翻及具約束力的決定或裁斷,有明顯錯誤除外。

#### 宣傳活動

21. 任何獎項的得獎者有權接受邀請參加籌委會單獨或與其他人士就物流大獎籌措或安排的任何宣傳及營銷活動,惟必須受限於有關活動的條款。

#### 免除責任及其他

22. 提名人及/或參賽者同意及確認其並非依賴籌委會或其成員、職員、僱員、代理人及授權人士(或當中任何一位)作出的未有明文列明於與該位提名人及/或參賽者有關的提名表格或本條款及條件中的任何保證、聲明、契約、承諾、彌償保證或其他陳述,及並非以之為依據及受憑填寫和遞交任何提名表格或參加和參與物流大獎。
23. 籌委會明文卸責,亦不應為提名人及/或參賽者因該提名人及/或參賽者提名或參加競逐物流大獎而產生或與之有關所招致或蒙受的任何實有或可能的損失、損害、費用及開支負責或承擔任何責任,包括但不限於任何一

般及特別損害賠償、懲罰性的損害賠償、間接或相應損失、業務、利潤或商機損失及聲譽上的損失。

24. 籌委會有權不時未經與提名表格有關的提名人或參賽者的事先同意下,修正或修訂任何提名表格及本條款及條件中的條款。

#### 彌償

25. 任何填妥及向籌委會提交的提名表格的提名人及參賽者(各別及統稱為"彌償人")應向籌委會及其任何成員、職員、僱員、代理人及授權人士(各別及統稱為"獲彌償人")就任何人士提出的任何訟案、訴訟、令狀、申索及法律程序及因任何一位或多位彌償人違反該提名表格及/或本條款及條件中的任何條款或與之有關而蒙受或招致的任何實有或或有直接或間接的損失、損害、費用及開支,共同及各個別地對獲彌償人作出彌償及保障其不受損害,惟因相關獲彌償人的故意失責或嚴重疏忽造成的除外。

#### 語言

26. 提名表格及本條款及條件均以中文及英文書寫。提名人及/或參賽者明白中文譯本僅供參考之用。如中英文版本有任何抵觸或差異之處,均以英文版本為準。

#### 規管法律

27. 提名表格及本條款及條件均受香港法律所規管並應據之解釋。

#### 詮釋及釋義

28. 除文意另行規定外,否則字句須有下列意思:
  - "獎項"指物流大獎下的任何獎項;
  - "籌委會"指香港物流大獎2009籌委會;
  - "截止日期"指2009年5月29日;
  - "物流大獎"指香港物流大獎2009;
  - "香港"指中華人民共和國香港特別行政區;
  - "提名表格"指標題為"香港物流大獎2009-提名表格"的表格,為物流大獎的提名表格;
  - "提名人"指在提名表格中填寫為提名人的人士;及
  - "參賽者"指在提名表格中填寫為參賽者的人士。
29. 對單數字眼的提述應包括眾數,反之亦然,對一個性別的提述應包括所有其他性別。
30. 對"人士"的提述應包括自然人、合夥關係、公司、企業、合資經營、組織、法團團體或非法團團體,不論是否有獨立的法人地位。
31. 在解釋本條款及條件時無須理會標題。
32. 本條款及條件均為並構成其所夾附於的提名表格的整體。